



URSI Resolution passed at the Lille GA, August 1996

U.16. Inter-Union Commission on Frequency Allocation to Radio Astronomy and Space Science (IUCAF)

The URSI Council,

considering

- a) the Report of the meeting held by the IUCAF delegation on 29 August and 3 September 1995,
- b) the efficiency with which IUCAF defended the interests of the scientific community during the 1995 World Radio Conference (WRC95), and the need for continuous vigilance in the struggle to keep parts of the radio spectrum free for scientific observations,

resolves

- 1) to approve the Report and the recommendations contained therein;
- 2) to continue URSI's financial support of the activities of IUCAF;
- 3) to appoint the following as URSI members of the Commission :

Chair: W.A. Baan (U.S.A.)
Members: J.P.V. Baptista (ESA, the Netherlands)
R.J. Cohen (U.K.)
W. Keydel (Germany)
K. Ruf (Germany)
A.P. van Eyken (Norway)
J.B. Whiteoak (Australia).

Commission inter-Unions pour l'attribution de fréquences à la radioastronomie et à la science spatiale (IUCAF)

Le Conseil de l'URSI,

notant

- a) le rapport des réunions de la délégation de l'IUCAF tenues le 29 août et le 3 septembre 1995
- b) l'efficacité avec laquelle l'IUCAF a défendu les intérêts de la communauté scientifique lors de la Conférence Mondiale des Radiocommunications (WRC95), et le besoin permanent de lutter pour la protection des fréquences nécessaires aux observations scientifiques;

décide

- 1) d'approuver le rapport et les recommandations de la Commission;
- 2) de maintenir le soutien financier que l'URSI accorde à l'IUCAF;
- 3) de désigner les personnalités suivantes comme membres URSI de l'IUCAF:

Président: W.A. Baan (EUA)



URSI Resolution

Members: J.P.V. Baptista (ESA, Pays-Bas)
R.J. Cohen (Royaume-Uni)
W. Keydel (Allemagne)
K. Ruf (Allemagne)
A.P. van Eyken (Norvège)
J.B. Whiteoak (Australie).